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FRÅGOR TILL ALLMÄNHETENS FRÅGESTUND KF-MÖTE 2023-04-13
 
 
Vid föregående KF-möte 2023-03-02 ställde jag några frågor som gällde egenkontroller av
bl.a. ventilation och dricksvatten. 
 
De svar jag fick var att politikerna skulle få frågor som inte var detaljstyrda. 
 
Dessutom ansåg ordförande att mina frågor tillhörde kategorin synpunkter och klagomål. 
 
Jag anser att ni i KF bör ha en god kännedom om hur egen kontrollerna efterlevs i
kommunens verksamhet eftersom dessa i miljöbalken är till för att skydda oss mot
olägenheter ex. ohälsa, olycksfall, miljöutsläpp som kan bli följden om de inte följs. Nu
känns det mera vara nödåtgärder för att tillrättalägga problem som uppstår. 
 
FRÅGA 1
Nu när bevisligen egenkontroller inte är fullständigt upprättade i alla verksamheter och
definitivt inte regelbundet har efterlevs enligt lagkrav, så föreslår jag att ni politiker sätter
som mål att kontrollera dels att de finns egenkontrollprogram för resp. verksamhet och att
ni kontrollerar att dessa efterlevs istället för att riskera brott mot miljöbalken alltså
miljöbrott.
 
Är detta något ni kan lova oss medborgare att ni kommer ge tjänstemännen
förutsättningar för både tekniskt och ekonomiskt grund för dess genomförande? 
 
 
FRÅGA 2
Jag har tidigare på KF-möte efterfrågat kostnad för fibergrävningen i egen regi och blev då
lovad svar av KF genom KS ordf. men inte fått något svar än, så jag undrar nu måste det väl
finnas en årsredovisning som allmänheten kan få ta del av? 
 
 
Frågor angående påskhelgens tömning av slam i gamla brand gropen i Bispgården och
plastkuber som hittats i Indalsälven nedanför Hammarforsen. 
 
FRÅGA 3
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Vem har tagit beslut om att slam ska transporteras till gamla brandgropen i Bispgården
och var kommer slammet ifrån? 
 
FRÅGA 4
Varför har inte närboende fått någon information? 
 
FRÅGA 5
Vad har ni för information/garantier om vad slammet innehåller så det inte är
tungmetaller/miljögifter? 
 
FRÅGA 6
Är det optimalt att dumpa slammet nu med tanke på snösmältning om det ens ska
dumpas?
 
FRÅGA 7
Den dagen man hittade plastkuber i Indalsälven (söndag 9 april ) var det personal vid
reningsverket vid Prästberget Hammarstrand så jag undrar om kommunen kan svara på
om dessa plastkuber kom från det reningsverket eftersom något problem var det
bevisligen den dagen? 
 
FRÅGA 8
Om ni använder plastkuber, finns det något larm om ev. en sil går sönder som larmar
innan plastkuberna riskerar läcka ut i älven? 
 
FRÅGA 9
I postlistan anges ofta ett namn på en person istället för företag/myndighet så jag undrar
varför utelämnar kommunen ofta myndigheten ex.  räddningstjänsten för några veckor
sedan, när ett namn inte är lätt att koppla ihop med en myndighet/företag om man inte
har kännedom? 
 
Jag vill att frågorna uppläses på KF-mötet och dkriftligt svar samt att jag får återkoppling
snarast om vilket diarienummer ärendet får. 
 
Med vänlig hälsning 
 
Lena Löfgren 
 


